
 

 
 
 
 
 
 

 

Schriftelijke vragen in het kader van artikel 42 van het Reglement 
van Orde voor de vergaderingen en overige werkzaamheden van de 
Gemeenteraad van Westland gesteld op 11 februari 2023 
 
betreft: bomen borgen in Gebiedsgericht Plan 
 
Gedurende de vorige raadsperiode heeft de fractie van D66 Westland sterk 
campagne gevoerd voor een groener Westland. Na onderzoek van de fractie bleek 
dat Westland een negatieve bomenbalans had van ongeveer 1800 bomen. Telkens 
wanneer D66 verzocht om haast te maken met het planten van deze bomen, bleek 
dat het college het lastig vond om geschikte locaties te vinden.  
 
Als reactie op het college startte de fractie de inmiddels bekende actie Make 
Westland green again, die honderden locaties opleverde voor het aanplanten van 
heel veel bomen. Inmiddels zijn de eerste honderd bomen geplant, maar nog altijd 
heeft Westland een sterk negatieve bomenbalans. 
 
De fractie van D66 Westland vindt het belangrijk om grote stappen te zetten op het 
gebied van groen. Deze stappen moeten een plaats krijgen in het Gebiedsgericht 
Plan dat het college momenteel aan het uitwerken is. In dit plan moeten de bomen 
geborgd worden die nú op de bomenbalans staan. Het kan en mag niet zo zijn, dat 
door dit nieuwe plan het aantal te planten bomen komt te vervallen. 
 
 
Dit geeft aanleiding tot de volgende vragen: 
 
1. Wat is de bomenbalans van de afgelopen jaren? 
 
2. Volgt het college nog altijd het beleid van "één boom kappen is twee bomen 

planten"? 
 
3. Hoeveel bomen moeten er nog geplant worden volgens het huidige beleid? 
 
4. Is het college het met D66 Westland eens dat het aantal te planten bomen moet 

worden opgenomen in het nieuwe Gebiedsgericht Plan? 
 

Wij verzoeken u deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor 
gestelde termijn. 
 
 
 
Benjamin Hofland 
fractievoorzitter D66 Westland 


